
 
 

Referat styremøte i Klæbu IL ski 
 

Sted: Skibua 
 
Tid: Mandag 09. 05. 2022 kl. 20:00  
 
Tilstede: Camilla Storseth Moe, Ingvild Harr Lian, Torstein Grendstad, Torbjørn Skaanes, 
Dag Ivar Hovdal, Torstein Sundset og Monica Korsnes 

 
 
Sak 17/22: Godkjenne innkalling og saksliste 

• Godkjent 
 
Sak 18/22: Godkjenne referat fra styremøte 13.03.22 

• Godkjent 
 
Sak 19/22: Konstituere nytt styre og takke av styremedlemmer. 
Rollefordeling i nytt styre. 

• Leder: Ingvild Harr Lian  
• Nestleder: Camilla Storseth Moe  
• Rubic-ansvarlig: Dag Ivar Hovdal  
• Sportslig ansvarlig: Torstein Sundset  
• Sekretær: Monica Korsnes  

 
 
Sak 20/22: Vassfjellet Rundt; Valg av komiteleder, oppstart, komite, fremdriftsplan 
og utfordringer i forhold til bygging av veg på Tanem. Overholde frister for søknad 
om midler fra kommunen 

 
Ansvarsområder: 
Torbjørn Skaanes: finne løsninger på utfordringene i forbindelse med 
anleggsområdene 
Dag Ivar Hovdal: Rubic 
Ingvild Harr Lian: får mandat til å forespørre og sette sammen komplett 
komité 
 



 
 
Sak 21/22: Sportslig status, evaluering, planlegging av barmarksesong, 
grupper/trener og samlinger. Fordele oppgaver 

• Vi gjennomfører evaluering og bruker den som utgangspunkt for videre 
planlegging og fordeling av oppgaver 

 
Sak 22/22: Skiavdelingas deltakelse på Sommereventyret i KIL 

• Camilla Storseth Moe – oppfølging av planlegging i KIL 
 
Sak 23/22: Lysløypa Lauvåsen; Prosjekt Trondheim kommune. Grunneieravtaler. 
Brøyting parkering. Fjerning av gammel skibru 

Status: 
• Jobber videre med oppgradering av lysløypa og grunneieravtalene. 
• Henvendelse til kommunen om brøyting av parkering 
• Skibrua er fjernet – saken fra Miljøenheten i Trondheim kommune er lukket.  

 
Sak 24/22: Sette dato for rydding og vask av skibua og lager. Utsetting av benker 

• Torstein Grendstad - ansvar for å planlegge og organisere ryddedugnad 
 
Sak 25/22: Aktivitet på ski for minoriteter 

• Etterspørsel av tilbud til minoriteter i Klæbu 
• Camilla Storseth Moe - ansvar for organisering 

 
Sak 26/22: Oppgradering av tidtakerutstyr og evt samarbeidsavtale med 
Gjenvollhytta og Klæbu løpeklubb 

• Torstein Sundset – ansvar for å inngå samarbeidsavtaler  
 
Sak 27/22: Mulig utlån av vårt lydutstyr til Hestesport 

• Hestesport låner lydutstyret til arrangement  
 
Sak 28/22: Sak 28/2022 fra HS ang daglig leder 

• Saken ble diskutert i styret 
 
Sak 29/22: Eventuelt 

• Ingen saker 
 
 
 


